

KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

Declaration of Conformity

Hersteller: VITA Zahnfabrik
Manufacturer: H. Rauter GmbH & Co. KG
Spitalgasse 3
79713 Bad Säckingen, Germany

Produkt: VITAPAN®
Device:

Hiermit erklären wir in alleiniger Verantwortung gemäß Anhang II ohne Abschnitt 4 der Richtlinie 93/42/EWG, dass sich das oben genannte Medizinprodukt der Klasse IIa im Einklang mit Anhang I der Richtlinie 93/42/EWG befindet.

Die DEKRA Certification GmbH, Handwerkstraße 15, D-70565 Stuttgart (Kennnummer 0124) ist die Benannte Stelle der VITA Zahnfabrik.

Hereby we declare under our sole responsibility according to Annex II excluding section 4 of the Directive 93/42/EEC the compliance of the above mentioned medical device of class IIa to Annex I of the Directive 93/42/EEC.

The DEKRA Certification GmbH, Handwerkstraße 15, D-70565 Stuttgart (Identification number 0124) is the Notified Body of VITA Zahnfabrik.

Bad Säckingen, 16. Juli 2018

VITA Zahnfabrik
H. Rauter GmbH & Co. KG
VITA Zahnfabrik
H. Rauter GmbH & Co. KG
D-79713 BAD SÄCKINGEN

Bernd Walker
Head of Quality Management
& Regulatory Affairs

Die Konformitätserklärung hat die Gültigkeit des aktuellen EG Zertifikates 50069-16-05
The declaration of conformity has the validity of the current EC certificate 50069-16-05